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Funktionshinderrådets sammanträde 
den 16 augusti 2021, nr 6 

Ledamöter 
Beatrice Kolijn   DHR1 
Jaan Kaur    DHR 
 
Förhinder 
Blazena Westerlund   Funktionsrätt2 
Marie Korsén    Funktionsrätt 
Lena Nisula Wester   SRF3 
 
 
Vakans 
Rådet har två vakanta platser 
 
Tjänstepersoner 
Per-Ove Mattsson   Avdelningschef 
Michael Boström   Verksamhetscontroller 
 
 
 
 
Michael Boström 
Sekreterare 
 
 
 
 
Beatrice Kolijn   Jaan Kaur 
Ordförande    Ledamot 
 
 
 
 
 
                                                 
1 Delaktighet Handlingskraft Rörelsefrihet – Stockholm 
2 Funktionsrätt Stockholms stad 
3 Synskadades Riksförbund Stockholms stad 



Farsta stadsdelsförvaltning Protokoll 
2021-08-16 

Sida 2 (4) 
 

 

 

 

 

 

§ 1 Godkännande av dagordningen 
Dagordningen godkändes. 
 
§ 2 Val av ordförande för mötet 
Till mötets ordförande utsågs Beatrice Kolijn. 
 
§ 3 Val av justerare och tid för justering 
Ordföranden Beatrice Kolijn och ledamoten Jaan Kaur utsågs att 
justera protokollet. Justering sker torsdag den 19 augusti. 
 
§ 4 Anmälan av protokollet från förra mötet 
Protokollet från rådets möte den 14 juni 2021 anmäldes och lades 
till handlingarna. 
 
§ 5 Dagens gäst 
Hanna Svensson (Hanna), projektledare, tillgänglighetskonsult, 
lokalplanering, serviceförvaltningen4 hade bjudits in till dagens 
sammanträde för att dels informera om uppdraget från 
förvaltningen, dels informera om sin bakgrund och kompetenser 
inom sakområdet. Därutöver var det tänkt att rådet skulle ges 
möjlighet att ställa eventuella frågor till Hanna. Inför dagens 
sammanträde hade Hanna lämnat förhinder. 
 
I samband med att Hanna lämnade förhinder att närvara vid 
dagens sammanträde, bokade förvaltningen en ny tid, då Hanna 
förväntas besöka rådet. Ny tid har bokats till nästkommande 
rådssammanträde den 13 september. Rådet hade inget att erinra.  
 
§ 6 Ärenden till nämndsammanträdet den 26 augusti 
2021 
 
Ärende nr 4: Fokus förskola 
Rådet ställde sig bakom förvaltningens förslag till beslut. Rådet 
hade inga ytterligare synpunkter. 
 
Ärende nr 5: Brukarundersökning inom den kommunala 
förskolan i Farsta 2021 
Rådet konstaterade att det är en redovisning av 
brukarundersökningen och hade inga synpunkter. 
 
 
                                                 
4 Hanna är certifierad sakkunnig kontrollant av tillgänglighet och jobbar med 
”en hel del projekt” som rör tillgänglighet i stadens lokaler.  
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Ärende nr 6: Ekonomisk månadsrapport juli 2021 
Rådet påtalade att det prognosticerade överskottet om 28 miljoner 
kronor är ett ansenligt belopp. Rådet hade inga ytterligare 
synpunkter. 
 
Ärende nr 11: Motion V om en stadsövergripande strategi samt 
framtagande av en konceptbyggnad för parklekar 
Rådet ställer sig positiv till framtagandet av en konceptbyggnad 
för parklekar. En konceptbyggnad bör utformas på ett sätt som 
förbättrar tillgängligheten och användbarheten för barn, föräldrar 
och personal med funktionsnedsättningar. Rådet hade inga 
ytterligare synpunkter. 
 
Ärende nr 12: Motion SD om säkrande av enkla lokaler för 
småföretag och kultur 
Rådet är positiv till att lokaler ställs till förfogande för småföretag 
och annan verksamhet under förutsättning att dessa lokaler är 
öppna, fysiskt tillgängliga och användbara också för personer 
med funktionsnedsättningar. Rådet hade inga ytterligare 
synpunkter. 
 
Ärende nr 13: Motion Fi om ny form av praktiskt boendestöd för 
ensamstående föräldrar 
Rådet anförde att det är viktigt att olika samhällsaktiviteter och 
verksamheter är välkomnande och öppna även för ensamstående 
föräldrar, som har det svårt att få ihop livspusslet och vardagen 
med småbarn. Rådet hade inga ytterligare synpunkter.  
 
Ärende nr 14: Detaljplan för del av fastigheten Farsta 2:1 i 
stadsdelen Larsboda 
Rådet är positiv till att det byggs fler bostäder inom 
stadsdelsområdet och har inget emot att det byggs på den aktuella 
platsen. Rådet anmärkte dock på att det planerade parkeringstalet, 
0,05 parkeringsplatser per lägenhet eller fyra platser till 78 
bostäder, är oacceptabelt lågt. Det innebär i praktiken att personer 
med nedsatt rörelseförmåga och/eller äldre personer kommer att 
ha mycket svårt att bo, verka eller besöka fastigheten. Rådet 
föreslår därför att detaljplaneförslaget omarbetas i syfte att öka 
parkeringstalet till en mer rimlig nivå. I tättbebyggda Solna är 
lägsta parkeringstalet 0,5 (=39 platser) och i Sundbyberg är lägsta 
parkeringstalet 0,2 (=15,6 platser). Rådet hade inga ytterligare 
synpunkter. 
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§ 7 Information från förvaltningen 
Per-Ove Mattsson (P-O) informerade kort om den gångna 
sommaren, vilken bedöms ha varit lugn det vill säga nämndens 
verksamheter har bedrivits planenligt, situationen inom 
förvaltningen inklusive avdelningen funktionsnedsättning är 
stabil. 
 
Situationen inom avdelningen funktionsnedsättning 
Erforderligt antal personal finns och har funnits på plats under 
hela sommaren. Tillgången på skyddsutrustning, i omvårdnaden 
av brukare, är säkerställd. Antalet personer, brukare inklusive 
medarbetare, som har insjuknat eller som är sjuka i Covid-19 är 
ytterst begränsat det vill säga smittspridningen är obefintlig eller 
förhållandevis låg inom samtliga verksamheter inom hela 
avdelningen. Sammantaget bedöms den gångna sommaren kunna 
liknas vid en så kallad normal sommar, där verksamheterna har 
flutit på enligt planering.  
 
P-O hade inget ytterligare att informera om, utan lovade att 
återkomma med mer information vid nästkommande 
rådssammanträde den 13 september.  
 
Balanslistan uppdaterades, vilken är oförändrad jämfört med 
rådets senaste sammanträde den 14 juni 2021. Se bilaga till detta 
protokoll. 
 
§ 8 Rapporter 
Ej aktuellt, inget fanns att rapportera om för dagen. 
 
§ 9 Övriga frågor 
Vare sig närvarande rådsledamöter eller tjänstepersoner hade 
några övriga frågor.  
 
§ 10 Nästa möte 
Rådets nästkommande möte är måndag den 13 september 2021, 
med start kl. 14.00. Notera att på grund av pågående pandemi ska 
funktionshinderrådets sammanträden tillsvidare genomföras via 
Skype eller Teems (läs rådets sammanträden ska hållas digitalt 
tillsvidare). 
 
§ 11 Avslut 
Ordföranden avslutade mötet. 
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